

董事局出席立法會慈善機構周年茶聚 Board Members Attended Legislative Council Annual Tea Reception for Charitable Organisations

東華三院丙午年董事局獲邀出席立法會與慈善機構周年茶聚，並與多位立法會議員就社會福祉及民生議題交流，攜手共建更和諧共融的社會。

The Board of Directors 2026/2027 of TWGHs was invited to attend the Legislative Council (LegCo) Annual Tea Reception for charitable organisations. Board Members exchanged views with LegCo Members on social welfare and community livelihood, aiming to build a caring and inclusive society together.

立法會主席李慧琼GBS太平紳士(第一排左七)、一眾立法會議員與本院主席曾慶業先生(第一排左六)及董事局成員合照。
Dr. the Hon. LEE Wai King, Starry, GBS, JP (first row, left 7), President of the Legislative Council, and Members of the Legislative Council took a group photo with Mr. TSENG Hing Yip, York (first row, left 6), Chairman of TWGHs, and Board Members.



服務焦點
SERVICE FOCUS
5.6

東華三院幼稚園聯校畢業典禮 Joint Graduation Ceremony of TWGHs Kindergartens

本學年共有1,157名幼稚園畢業生，由主禮嘉賓立法會議員鄧飛先生MH(後排右)與本院主席暨校監曾慶業先生(後排左)頒發畢業證書予學生代表。

A total of 1,157 students graduated from the Group's kindergartens this academic year. The Guest of Honour, the Hon. TANG Fei, MH (back row, right), Member of the Legislative Council, and Mr. TSENG Hing Yip, York (back row, left), Chairman cum School Supervisor, presented the graduation certificates to student representatives.

香港品質保證局業務助理總經理何曉彤女士(中)頒發衛生監控體系認證證書，由本院主席暨校監曾慶業先生(右十)及副主席暨學務委員會主任委員李曠怡先生(左十)聯同18所幼稚園教師代表接受。
Ms. Yubo Ho (centre), Assistant General Manager of Hong Kong Quality Assurance Agency presented the Certificates of Hygiene Control System Certification, which was received by Mr. TSENG Hing Yip, York (right 10), Chairman cum School Supervisor, and Mr. LEE Kwong Yee, Jason Joseph (left 10), Vice-Chairman cum Chairman of the Education Committee, and teacher representatives from 18 kindergartens.

慶祝香港回歸祖國29周年 「心繫家國」聯校國民教育 活動匯演 The Celebration of the 29th Anniversary of Hong Kong's Return to the Motherland “Love Our Home, Treasure Our Country” Joint School National Education Activities Gala

東華三院連續第三年聯同教育局及其他機構攜手籌辦「心繫家國」聯校國民教育活動，是次匯演展示本學年「心繫家國」活動的豐碩成果，共有約2,000位辦學團體、學校議會、校長會、學校和家教會代表參與。

For three consecutive years, TWGHs has collaborated with the Education Bureau and other organisations to host the “Love Our Home, Treasure Our Country” Joint School National Education Activities. This year's Gala showcased the fruitful learning achievements of students who participated in these activities throughout the school year. Approximately 2,000 representatives from school sponsoring bodies, school councils, school head associations, schools and parent-teacher associations attended.



教育局局長蔡若蓮博士太平紳士(右八)、教育局常任秘書長陳穎韶太平紳士(右九)、「愛國主義教育工作小組」組長陳清霞博士GBS太平紳士(右七)、本院主席曾慶業先生(右六)及其他嘉賓為活動主禮。
Dr. the Hon. CHOI Yuk Lin, JP (right 8), Secretary for Education, Ms. CHAN Wing Shiu, May, JP (right 9), Permanent Secretary for Education, Dr. the Hon. CHAN Ching Har, Eliza, GBS, JP (right 7), Convenor of the Working Group on Patriotic Education, Mr. TSENG Hing Yip, York (right 6), Chairman, and other guests officiated at the Event.